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Technische vragen 2e trimesterrapportage

CDA Gennep

1. Pag. 13. Graag ontvangen wij een update inzake heroverweging knip Willem Boyeweg.

Antwoord: 
Er heeft de enquête plaatsgevonden onder de buurtbewoners. De uitkomsten worden op dit moment 
geanalyseerd. We verwachten voor het eind van het van het jaar een beslissing te nemen inzake de 
heroverweging.

2. Pag. 16. Hoeveel bedrijven hebben zich inmiddels aangemeld voor de gemeentelijke 
stallensloopregeling? Zijn bedrijven die hiervoor in aanmerking kunnen komen inmiddels 
schriftelijk aangeschreven? 

Antwoord: 
In het kader van het VAB beleid loopt er 1 concreet initiatief. Het gemeentelijk beleid is breed 
gecommuniceerd. Besloten is om deze regeling kenbaar te maken via de pers en publicaties in lokale 
bladen en niet iedereen aan te schrijven. Daarnaast is het naar de LLTB en naar een aantal agrarische 
adviesbureaus toegezonden. Wij hebben bewust afgezien van toezending van het beleid naar alle 
agrarische bedrijven in onze gemeenten. Dat zou bij agrariërs die dit niet willen of hier niet aan 
denken verkeerd kunnen overkomen alsof wij als gemeente hen willen “dwingen”.

3. Pag. 24. Wat hebben de voorbereidende onderzoeken aan het licht gebracht dat de 
realisatie van de tijdelijke sporthal uitgesteld moet worden?

Antwoord: Flora&fauna onderzoek heeft de aanwezigheid van roekennesten aangetoond op/nabij de 
beoogde locatie van de tijdelijke sporthal. De roek heeft zijn broedseizoen van januari t/m juli. In die 
periode mag er niet gebouwd worden. Daarom kan realisatie pas per augustus 2021 gestart worden.

4. Pag. 34. Hoe staat het met het onderzoek omtrent het de vraag over het aangepaste 
tarief voor kofferbakafval bij de milieustraat?

Antwoord: 
Het onderzoek is zo ver afgerond. Het onderzoek geeft aan dat het mogelijk is om bij het milieustation 
te werken met een aangepast tarief voor ‘kofferbak’afval. Uiteindelijk is dat namelijk een keus/besluit 
van de gemeente. Waar de moeilijkheid in zit, is het bepalen welke hoeveelheid een burger maximaal 
mag aanbieden als koffebakhoeveelheid. Hoe meer verschillende hoeveelheden je hanteert, hoe meer 
kans op discussie tussen de bezoeker en medewerker aan de poort. Door te werken met een 
hoeveelheid tot 2 m3 (ongeachte of dit met een auto of aanhanger wordt gebracht) voorkom je dit. 
Het voorstel is dan ook om niet met een apart kofferbaktarief te gaan werken.

5. Pag. 35. Waarom moet de gemeente € 68.000,- terugbetalen aan teveel ontvangen 
voorschotten i.h.k.v. de PMD eindafrekeningen? 

Antwoord: 
De voorschotten die iedere gemeente heeft ontvangen vanaf 2015 zijn gebaseerd op voorlopige 
bedragen aan vergoedingen. De definitieve tarieven (vergoedingen) worden pas na afloop van het 
jaar vastgesteld aan de hand van markttarieven, recyclehoeveelheden en afkeur. Doordat er landelijk 
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sprake was van een heel nieuw proces van sorteren en vermarkten per 2015, heeft Nedvang pas in 
2019 de definitieve vergoedingen over 2015, 2016 en 2017 kunnen vaststellen. Deze definitieve 
vergoedingen liggen lager dan de voorlopige vergoedingen waardoor gemeenten over deze jaren het 
teveel ontvangen bedrag aan voorschotten in 2020 moeten terugbetalen. 

6. Pag. 38. Woonrijp maken gebied seniorenwoningen Hoofdstraat staat voor 2021 
ingepland. Gaan de woningen ook dan pas opgeleverd worden?

Antwoord: Nee, de woningen worden begin december dit jaar opgeleverd.

7. Pag. 38. Wanneer is de realisatie van het woonzorgcomplex aan de Draaischijf in 
Milsbeek voorzien. 

Antwoord: 
We verwachten de oplevering in 2022. 

8. Pag. 39. Wonen en bouwen. Hoeveel inbreidingslocatie initiatieven zijn er tot nu toe 
ingediend? (1 gehonoreerd)

Antwoord:
 Zoals de steller opmerkt, is er één inbreidingsinitiatief gehonoreerd. Er worden regelmatig verzoeken 
bij de gemeente voor nieuwe woningen ingediend. Het inbreidingsbeleid is dan een van de 
mogelijkheden die wij hebben om aan een dergelijk initiatief medewerking te verlenen. In de praktijk 
komt het niet vaak voor dat een inwoner een beroep doet op het inbreidingsbeleid zonder dat deze 
hier expliciet op gewezen is door een medewerker van de gemeente.

9. Pag. 54. Is het werk voor de centrummanager in Coronatijd nog goed te doen?

Antwoord: 
Tijdens de eerste Corona golf was er veel onzekerheid en onrust bij de ondernemers. De rol van de 
centrummanager was toen meer om zoveel mogelijk informatie te verzamelen en ondernemers te 
helpen waar hij kon. Uitbreiden terrassen (Niersvlonder), vragen beantwoorden en onduidelijkheden 
verhelpen samen met de centrum coördinator van de Gemeente Gennep. Van juni t/m september veel 
gewerkt vanuit “zijn” kantoor bij Slagerij Aarnoutse en dus veel fysieke afspraken gehad bij de 
ondernemers. Tijdens de tweede Corona golf is er meer rust en berusting bij de ondernemers. De 
centrummanager is zich voornamelijk bezig aan het houden met het komende jaar. Veel overleg met 
werkgroepen, “Het Verhaal van Gennep”, BIZ, Transformatie Spoorstraat, etc. Veel online-
vergaderingen, mail en telefonisch overleg. 

Het terugdringen van de leegstand in deze coronacrisis is erg lastig veel ondernemers wachten af. 
Toch zijn er voorbeelden van successen zoals het vullen van het voormalige Zeeman pand, de 
verhuizing van de speelgoedwinkel van Europaplein naar Zandstraat en de overname van Coenen 
Schoenmode. 

Ondernemers weten de centrummanager te vinden (ook als hij niet fysiek aanwezig is) en vragen hem 
om raad/advies of ondersteuning.

Van de overige partijen zijn geen schriftelijke vragen over de 2e trimesterrapportage 2020 ontvangen.


